
Η επόμενη 
μέρα των 

επικοινωνιών 
στο Cloud

στις απαιτήσεις μιας τόσο έντονης περιόδου 
με ιδιαίτερη επιτυχία αποτυπώνεται και από 
το γεγονός ότι συνεχίστηκε η αύξηση του κύ-
κλου εργασιών μας το διάστημα αυτό και η 
Barphone βρέθηκε στην ευχάριστη θέση 
να αυξήσει και το ανθρώπινο δυναμικό της 
κατά 25%.

Γενικότερα, ποιες είναι οι νέες τάσεις της 
αγοράς του customer experience στην 
εποχή του cloud και πώς εξελίσσεται ο 
ρόλος της Barphone ως integrator;

Διανύουμε μια από τις ταχύτερα μεταβαλ-
λόμενες περιόδους στον τομέα των τηλεπι-
κοινωνιών και των contact centers. Τόσο σε 
επίπεδο τεχνολογίας και υποδομών όσο και 
σε επίπεδο πελατειακών αναγκών. Η τάση 
για μετάβαση στο cloud είναι μονόδρομος, 

ενώ ταυτόχρονα οι πελάτες αναδεικνύουν το 
«speed to value», την ταχύτητα με την οποία 
μπορούν να αναπτύξουν νέες εφαρμογές και 
υπηρεσίες ώστε να διαφοροποιηθούν από 
τον ανταγωνισμό,  ως το σημαντικότερο KPI 
στη νέα digital εποχή.

Σε αυτό το νέο δυναμικό περιβάλλον η 
Barphone απαντάει με μια πλήρη αναδιορ-
γάνωση, στοχεύοντας στον εσωτερικό της με-
τασχηματισμό. Η νέα αυτή στρατηγική εκτεί-
νεται σε 3 βασικούς πυλώνες:

Α. Cloud First: Συγκεκριμένα, όλες οι 
επενδύσεις, εκπαιδεύσεις και νέες συνέρ-
γειες προσανατολίζονται στο cloud.

Β. Consulting Services: Αναβαθμίζουμε 
τις υπηρεσίες προσθέτοντας τον συμβουλευ-
τικό χαρακτήρα και συγκεκριμένες μεθοδο-
λογίες για τη μετάβαση στο cloud.

Γ. Multivendor approach: Το «one size fits 
all approach» δεν λειτουργεί πια. Ανοίγουμε 
τη βεντάλια των λύσεων και διευρύνουμε το 
portfolio μας με δύο νέες στρατηγικές συνερ-
γασίες (πάντα με τους leaders της αγοράς). 

Στον τομέα του Unified Communication & 
Collaboration με τη Microsoft, και συγκεκρι-
μένα το Microsoft Teams. Όπου η Barphone 
με την εμπειρία και την εξειδίκευσή της στο 
voice προσφέρει εξειδικευμένες υπηρεσίες 
ενοποίησης ή μετατροπής του MS Teams σε 
ένα ολοκληρωμένο τηλεπικοινωνιακό σύστη-
μα (Τηλεφωνικό κέντρο).

Στον τομέα του Cloud Contact Center με 
την Genesys, και συγκεκριμένα το Genesys 
CX. Το οποίο σε συνδυασμό με τα consulting 
services της Barphone αποτελεί την κορυφαία 
πρόταση για τη μετάβαση στο Public Cloud!

Με ένα portfolio που αποτελείται από 
τους leaders της αγοράς Avaya, Genesys & 
Microsoft σε συνδυασμό με συμπληρωματι-
κές συνεργασίες όπως Audiocodes & Jabra, 
η Barphone προσφέρει μια ολοκληρωμένη 
πρόταση από On-premise και υβριδικές λύ-
σεις έως pure cloud επιλογές. 

Θεωρείτε ότι η τεχνολογία-ψηφιοποίηση 
αποτελεί πλέον προτεραιότητα για τον ιδι-
ωτικό τομέα; Θα συνεχιστεί η τάση αυτή;

Κατά την άποψή μας, όχι απλώς θα συ-
νεχιστεί η τάση του ψηφιακού μετασχηματι-
σμού, αλλά θα ενταθεί ακόμα περισσότερο. 
Τόσο η τεχνολογία όσο και οι φορείς αυτής 
(integrators και consultants) ωριμάζουν μαζί 
με τις συνθήκες της αγοράς και το περιβάλ-
λον φαίνεται πιο έτοιμο.

Το μεγάλο στοίχημα είναι να βρεθούν οι 
έμπειροι και εκπαιδευμένοι σύμβουλοι που 
θα οδηγήσουν αυτά τα έργα με επιτυχία στη 
νέα εποχή. Η σωστή μεθοδολογία θα παί-
ξει τον σημαντικότερο ρόλο στη διαδικασία 
αυτής της μετάβασης. Κατά την άποψή μας, 
απαιτείται μια ολική αναδιοργάνωση ενός 
«integrator τεχνολογίας» έτσι όπως τον γνω-
ρίζουμε σήμερα. Απαιτείται να αναπτύξου-
με νέα skills (περισσότερο soft), όπως συμ-
βουλευτικές υπηρεσίες με συγκεκριμένες δι-
αδικασίες και μεθοδολογίες, ώστε να σχεδι-
άζουμε με τον πελάτη τον βέλτιστο τρόπο με-
τάβασης στο cloud και τη βέλτιστη λειτουρ-
γικότητα στη νέα digital εποχή.

B u s i n e s s  s t o r i e s

• BARPHONE  •

δίκευσή μας οδήγησαν το 2017 στην ανα-
κήρυξη της Barphone ως «Avaya Diamond 
Partner & Cloud Specialist», αποκτήσαμε 
δηλαδή την ανώτερη βαθμίδα διαπίστευ-
σης ενός παγκοσμίως κορυφαίου οργανι-
σμού, όπως είναι η Avaya. 

Η σχέση αυτή επιβραβεύεται εκ νέου το 
2021, όταν η Barphone αποσπά το βραβείο 
Avaya Innovation Partner EMEA για το έτος, 
μία διάκριση ιδιαιτέρως σημαντική για εμάς 
στη μετα-COVID εποχή, που αφορά τις εται-
ρείες που υλοποιούν αποτελεσματικά καινο-
τόμα έργα μεγάλου βεληνεκούς που συμβάλ-
λουν στη μετάβαση των επιχειρήσεων στην 
ψηφιακή εποχή.

Ιδιαίτερα σημαντική είναι και η συνεργα-
σία μας με την Jabra όλα αυτά τα χρόνια, πα-
γκόσμιο ηγέτη σε λύσεις ήχου και εικόνας, η 
οποία ανέδειξε την Barphone ως Premium 
Partner στην Ελλάδα το 2019.

Ακολουθώντας τις εξελίξεις και τις ανάγκες 
της αγοράς, η επιλογή στρατηγικών συνερ-
γατών συνεχίζει να είναι σημαντικός παρά-
γοντας επιτυχίας για εμάς. Το 2021 ξεκινή-
σαμε τη συνεργασία μας με τη Microsoft και 
το MS Teams, μία από τις κορυφαίες πλατ-
φόρμες collaboration και communication 
κατά την πανδημία παγκοσμίως.

Σ
την εξελικτική πορεία 
της Barphone, αλλά 
και στην ολοένα και με-
γαλύτερη ζήτηση για 
ψηφιοποίηση του ιδι-
ωτικού και του δημό-
σιου τομέα, αναφέρε-

ται ο Διευθύνων Σύμβουλος της Barphone, 
Πέτρος Θεριανός. Συνοπτικά, ο Διευθύνων 
Σύμβουλος της Barphone υποστηρίζει ότι όχι 
απλώς θα συνεχιστεί η τάση του ψηφιακού 
μετασχηματισμού, αλλά θα ενταθεί ακόμα 
περισσότερο.Τόσο η τεχνολογία όσο και οι 
φορείς αυτής (integrators και consultants) 
ωριμάζουν μαζί με τις συνθήκες της αγοράς 
και το περιβάλλον φαίνεται πιο έτοιμο.

Συμπληρώσατε 50 χρόνια λειτουργί-
ας. Ποιοι ήταν οι κυριότεροι «σταθμοί» 
στην εξέλιξή σας;

Το 2001 ξεκινήσαμε τη στρατηγική συ-
νεργασία μας με την Avaya, με αποτέλεσμα 
να αυξηθεί σημαντικά το πελατολόγιό μας 
με κορυφαίες εταιρείες σε κλάδους όπως 
outsourcing, retail, banking, insurance και 
πολλούς ακόμα, υλοποιώντας συνεχώς και-
νοτόμα έργα. Η εμπιστοσύνη που χτίσαμε 
όλα αυτά τα χρόνια με τον vendor και η εξει-

Μπορείτε να μας δώσετε κάποια επιμέ-
ρους στοιχεία για την οργανική ανά-
πτυξή σας;

Η πανδημία αποτέλεσε μεγάλη πρόκληση, 
όχι μόνο για τους πελάτες μας, αλλά και για 
μας τους ίδιους, καθώς κληθήκαμε να εξυπη-
ρετήσουμε σε πολύ σύντομο χρονικό διάστη-
μα την πλειοψηφία των πελατών μας, ώστε 
να τους βοηθήσουμε να αντεπεξέλθουν και 
εκείνοι στις αλλαγές και τη μετάβασή τους 
στα δεδομένα της ψηφιακής εποχής. 

Η συνθήκη αυτή αποδείχθηκε για εμάς 
μία τεχνολογική ευκαιρία, καθώς οι αλλα-
γές έπρεπε να γίνουν ταχύτερα από ό,τι υπο-
λογίζαμε και, φυσικά, έπρεπε να προσαρμο-
στούμε πρώτοι εμείς στα νέα δεδομένα του 
τρόπου εργασίας και επικοινωνίας.

Το ότι καταφέραμε να ανταποκριθούμε 

Πέτρος 
Θεριανός, 
Διευθύνων 
Σύμβουλος  
της Barphone
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